
Uit de raad....
Persoonlijk verslag vergadering van de 
Gemeenteraad van 21 november 2023

Deze avond waren alle raadsleden aanwezig.
Na het welkom van de burgemeester stonden 
we stil bij het overlijden van een zeer gewaar-
deerd,  voormalig raadslid.

Op de agenda stonden  veel verschillende 
onderwerpen om te bespreken en er een 
besluit over te nemen. Dat waren onder 
meer: energietoeslag, regionale beleid over 
de omgeving (Groene Metropool-regio), een 
paar bestemmingsplannen over huizenbouw 
en het stimuleringsfonds volkshuisvesting.

Ik wil in dit stukje wat uitgebreider stilstaan bij 
de rekenkamer. Deze heeft een “nazorgon-
derzoek” gedaan dat ook in deze raadsverga-
dering werd besproken.

Wat is -in het kort- een gemeentelijke reken-
kamer?
De gemeentelijke rekenkamer doet onder-
zoek naar de doelmatigheid en rechtmatig-
heid van het gemeentebestuur. Zij kijkt of 
de gemeenteraad en het college van burge-
meester en wethouders, het geld van de ge-
meente zinnig, zuinig en zorgvuldig besteedt. 
De rekenkamer is dus een hulp voor de 
gemeenteraad. Het is belangrijk dat zij voor 
de gemeenteraad en de inwoners in beeld 
brengt hoe zaken door de gemeente worden 
uitgevoerd. De rekenkamer is niet politiek; zij 
doet onderzoek vanuit de inhoud. De men-
sen in de rekenkamer werken niet bij onze 
gemeente en zijn ook niet politiek betrokken.

De rekenkamer van de gemeente Overbetu-
we heeft onderzoek gedaan naar de opvol-
ging van eerder door hen gegeven adviezen. 
Dat ging over een aantal onderzoeken in de 
periode 2018-2022. Vraag daarbij was of de 
door hen gedane aanbevelingen zijn opge-
volgd.

In dit rapport komt de rekenkamer tot de con-
clusie dat heel veel van haar adviezen zijn 
opgevolgd. Maar sommige adviezen zijn nog 
niet uitgevoerd. 

De gemeenteraad was blij dat B&W en de 
ambtenaren écht wat gedaan hebben met de 
rekenkamer-adviezen.

Maar de raad heeft het college van B&W ook 
opgedragen om de nog openstaande aanbe-
velingen alsnog uit te voeren. En om de raad 
daarover te informeren.

De gemeenteraad is blij dat er onafhankelijk 
onderzoek gedaan wordt naar het gemeen-
telijk beleid. Op deze manier weten we zeker 
dat we het beste doen voor de gemeente en 
onze inwoners.

Anton Veraart
Raadslid Gemeentebelangen Overbetuwe
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Uit de raad....
De raad van 22 november had een relatief korte 
agenda waarbij een groot aantal punten al uitvoerig 
en naar tevredenheid van de raad in een voorronde 
zijn behandeld. En daardoor als hamerstuk op de 
raadsagenda staan. Een hamerstuk is een stuk wat 
zonder verdere politieke of inhoudelijke discussie 
afgehamerd is. Een voorronde is een vergaderstruc-
tuur buiten de raadsvergaderingen om waarin we 
op diverse manieren onderwerpen behandelen en 
bepalen of het wel of niet en in welke vorm het naar 
de raad mag. Daarna besluit de agendacommissie of 
dat ook gebeurt.

2 dagen voor de landelijke verkiezingen vergaderde 
de raad van Overbetuwe. Uiteraard werd er links en 
rechts ook al wat gegist naar de mogelijke uitkom-
sten van die verkiezingen. Ondanks dat het af en toe 
ver weg lijkt is de landelijke politiek onlosmakelijk 
verbonden met de lokale politiek. Lokaal, regionaal/
provinciaal en landelijke onderwerpen passeren 
regelmatig de revue en hebben invloed op wat wij 
mogen, kunnen en willen binnen het Overbetuwse 
domein.

Zo ook bij het 1e onderwerp op deze agenda. Ter in-
leiding: De verbonden partijen zijn privaatrechtelijke 
of publiekrechtelijke organisaties waarin de gemeen-
te een bestuurlijk (zeggenschap) en een fi nancieel 
belang heeft. Onder bestuurlijk belang wordt ver-
staan: een zetel in het bestuur of het hebben van 
stemrecht. Op de agenda stond de groene metro-
poolregio. De Groene Metropoolregio Arnhem-Nijme-
gen is met ruim 800.000 inwoners in 18 gemeenten 
de vijfde Metropoolregio van Nederland. Kenmer-
kend voor onze regio is het rivierengebied. De 
grote rivieren zorgen voor nauwe verbindingen met 

economische en culturele centra langs de Rijn. De 
regio heeft mooie natuur en een prachtig landschap. 
Ook is onze regio wereldwijd sterk op het gebied 
van Energy, Health en Hightech, bekend onder de 
naam Lifeport. De combinatie van levendige ste-
den, hoogwaardige kennisinstellingen, innovatieve 
werklocaties en een krachtig landelijk gebied maakt 
onze regio bijzonder. Dit samen maakt ons een van 
de meest toekomstbestendige regio’s van het land. 
En dat biedt kansen, maar ook risico’s.
Er zijn regelmatig bijeenkomsten in de regio en ook 
komen er onderwerpen op onze agenda waarbij we 
richting kunnen geven. In zo’n enorme samenwer-
king bepaal je samen de koers. Wij hebben raads-
leden die dit scherp volgen en een college lid die 
je aan kan spreken en zitting heeft in het algemeen 
bestuurd. In dit geval is dat de burgermeester Patri-
cia zelf. Ook hebben wij binnen Overbetuwe raads-
rapporteurs aangesteld met als doel: meer grip op de 
verbonden partij en de raad breed te informeren. 
Een keer iets anders op de agenda dan iets wat echt 
tastbaar is of specifi ek is voor ons Overbetuwe, maar 
zoals u zult begrijpen niet van een minder groot 
belang als je kijkt naar de onderwerpen. 

Mocht u n.a.v. dit 
bericht of in algeme-
ne zin vragen en/of 
opmerkingen heb-
ben kunt u mij of de 
andere collega’s altijd 
benaderen.

Martijn Markus 
Raadslid CDA 
Overbetuwe 

Raadsvergadering 21 november 2023
Dinsdag 21 november heeft de gemeenteraad vergaderd. Daar zijn de volgende besluiten genomen:

• Het Regioarrangement van de Groene Metropoolregio Arnhem-Nijmegen is vastgesteld. In dit arrange-
ment staan plannen over wonen, vervoer, economie en leefomgeving. De raad heeft met een amende-
ment (wijzigingsvoorstel) extra nadruk gelegd op de infrastructuur, hoogwaardig openbaar vervoer en 
deelvervoer in het middengebied van de regio.

• Er zijn 4 bestemmingsplannen vastgesteld: 
- “De Hel 5 en 7, Randwijk”
- “Buitengebied, Honingveldsestraat 6a, Driel”
- “Oosterhout, Dorpsstraat 25”
- “Andelst, Rozenstraat 4”

• de verordening Adviesraad Sociaal Domein gemeente Overbetuwe 2023 is vastgesteld
• de producten van het Stimuleringsfonds Volkshuisvesting (SVn), zoals de starterslening, zijn vernieuwd
• het rekenkamerrapport nazorgonderzoek 2018-2022 is vastgesteld en de raad vraagt het college de tips 

van de rekenkamer uit te voeren.
• de raad is akkoord met de begrotingswijziging 2023 van de omgevingsdienst (ODRA)
• de 2e bestuursrapportage is vastgesteld, waarbij extra geld is vrijgemaakt voor noodlokalen voor het 

basisonderwijs en het voortgezet onderwijs in de wijk Westeraam
• de verordening behandeling bezwaarschriften is vernieuwd
• de verordening fysieke leefomgeving en de algemene plaatselijke verordening ( APV) zijn vernieuwd.

Komende vergaderingen
Op dinsdag 28 november zijn er voorrondes, op dinsdag  12 december vergadert de gemeenteraad weer. U 
bent van harte welkom bij de vergaderingen in het gemeentehuis in Elst. U kunt de vergaderingen ook via 
de livestream meekijken. https://channel.royalcast.com/overbetuwe/#!/upcoming

Alle stukken van de vergaderingen kunt u terugvinden op: 
www.raadoverbetuwe.nl


